

# LY-800C

Contact Information :  
Wendy  
WhatsApp&WeChat : 18814254225



## LY-800C 成型机(智能调模)

### Intelligent box folding machine

本机器采用PLC编程技术、触摸屏人机界面、参数的设置及故障显示、故障停机功能,是采用气动加双伺服以及步进控制,本机所有控制配件全采用国际高端品牌,故障率低,精度高,生产过程全自动化。此机器跟传统成型机不同的是:在操作过程中不用换压泡板、铲刀只需输入所做产品的长、宽、高尺寸,机器自动调模,大大节省了换模时间,从而降低故障率,可以实现包边、折耳、成型折入及压泡连贯作业。适用于各类礼品盒、包装盒等盒型的成型折入压泡之用,是手机盒、鞋盒等各种天地盒的最佳选择。具有体积小、易操作、速度快、少人工等特点。

This machine adopts PLC programming technology, touch screen man-machine interface, parameter setting, fault display and fault stopping function, which adopts pneumatid double servo and step control. All control parts of this machine adopt international high-end brand, low fault rate, high precision and complete automation of production process. This machine is different from the traditional molding machine: the length, width and height of the products can be input without changing the molding board and the spatula. The machine can adjust the mold automatically, which greatly saves the molding time and reduces the failure rate. Applicable to all kinds of gift boxes, boxes and other boxes into the molding of blisters, mobile phone boxes, shoes boxes and other boxes of the best choice. Small size, easy to operate, fast speed, less artificial features.



## 主要技术参数 Technical Parameters

型号	Model	LY-800C
电压/功率	Voltage/Power	220V/1.5KW
速度	Speed	16-22pcs/min
最大加工尺寸 (L*W*H)	Max Box Size	400mm*400mm*90mm
最小加工尺寸 (L*W*H)	Min Box Size	45mm*45mm*12mm
整机重量	Machine Weight	900kg
机器尺寸 (L*W*H)	Machine Dimensions	1100mm*1400mm*1950mm

# Q 优质的售后服务 Quality after-sales service

## 1小时服务回复 1 Hour service

接到电话,一小时内回复处理意见

We will reply to your service request call within one hour with solution suggestion

## 12小时处理 12 Hours service

12小时内解决方案

The GM's office will handle customer's complaints directly and reply within 12 hours with solution.

## 24个小时到位 Reach within 24 working hours

急技术问题,服务网点500公里内,维护人员24小时到位

The maintenance team will be in place within 24 working hours for customers located within 500km of the service point range

## 1次/月 1 Time/month

每月一次客服回访,专心、专业只为让客户舒心、放心

By re-visiting the customers on a monthly basis, customers can rest assured and worryless

## 售前服务 Pre-sale Service

在机器发货前,可安排人员到我司学习培训,我司有专业的电气工程师、机械工程师进行授课,同时还会安排技术工程师现场培训,在机器上面更换不同尺寸的新产品,培训的同时也对整台机器再次进行售前质检。

Before delivery, customer can arrange personnel to train in our company. We have teachers of professional electronic engineer and mechanical engineer and we will arrange technical engineers live training of changing mold of different products in the machine at the same time. Inspect the machine comprehensively when training.

## 售中服务 Sale Services

当客户收到设备后,我们会安排技术工程师进行安装调试,并免费提供培训服务,且再次进行大货生产的培训服务。

When the machine reached your company, we will arrange technical engineers to install and debug, and provide a week of training service for free of charge, then carry out the training services for the production in big batch.

## 售后服务 After-sales Service

建立完善的客户档案,随时记录用户的使用状况,并定期回访查询设备使用状况和性能,以及提供产品的软硬件更新,功能改进等专业服务;资深强大的售后服务队伍、完备的备用品仓库,迅速、及时解决用户要求。

We will establish completed customer files, record the customer usage at any time, and re-visit to find out usage status and performance of equipment regularly. And also provide professional services of software and hardware updates, functional improvements. We have senior and strong after-sales service team and complete spare parts warehouse to satisfy customers quickly and timely.

广东力顺源智能自动化有限公司  
Guangdong LiShunYuan Intelligent Automation Co., Ltd

工厂地址:广东省东莞市道滘镇南丫工业区南阁东路  
FACTORY ADD: Nan Ge East Road, Nan Ya Industrial Zone, Daojiao Town  
Dongguan, Guangdong, China

电话/TEL: +86-0769-8811 6769 / 2317 4550 / 400-056-7199

传真/FAX: +86-0769-8811 6772 / 2317 4590

网址/WEB: www.dglyjx.com



力顺源智能订阅号